

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 26/1/99. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, JANUARY 28, 1999. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

---

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 26/1/99. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 28 JANVIER 1999, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS. SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

- 
1. *A.L.B. v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(B.C.)(26879)
  2. *Ryan Jacob v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(B.C.)(26885)
  3. *William D. Hulme v. Cadillac Fairview Corporation Limited* (Ont.)(26915)
  4. *Lorrie Tsaoussis, by her Litigation Guardian, The Children's Lawyer, et al v. Juanita M. Baetz, et al* (Ont.)(26945)
  5. *La Caisse Populaire de Saint-Boniface Limitée, et al v. Hongkong Bank of Canada, et al* (Man.)(26847)
  6. *Aditya Narayan Varma v. Gordon Newton Forsyth* (Ont.)(26750)
  7. *Lovey Cridge v. Lawrence Pierce* (B.C.)(26838)
  8. *Terrance Horrod and B.C. Transit v. Jane Wang* (B.C.)(26768)
  9. *Cislyn Spence v. Commission des droits de la personne et des droits de la jeunesse* (Qué.)(26823)
  10. *Walter P. Andrushko v. Canada Safeway Limited, et al* (B.C.)(26896)
  11. *Alexander Ernest Sutherland and Sharon Gay Sutherland v. Her Majesty the Queen in the right of Canada - AND BETWEEN - Gunda Mary King v. Her Majesty the Queen* (F.C.A.)(Ont.)(26056)
  12. *John Zaretski v. The Workers' Compensation Board and The Attorney General for Saskatchewan* (Sask.)(26727)
-